
Protokół Nr VII z VII zwyczajnej sesji Rady Miasta Lubawa,
która odbyła się w dniu 27 września 2024 roku w sali konferencyjnej LCAS 

Podjęto uchwały w sprawie

VII/38/2024 powołania  zespołu  ds.  zaopiniowania  kandydatów na  ławników do Sądu 
Rejonowego w Iławie na kadencję 2024 - 2027

VII/39/2024 ustalenia wysokości opłat za pobyt dzieci w Żłobku Miejskim w Lubawie 
„Akademia Maluszka" oraz warunków zwolnienia od ponoszenia opłat

VII/40/2024 zaliczenia  dróg  na  terenie  miasta  Lubawa  do  kategorii  dróg  gminnych 
i ustalenia ich przebiegu

VII/41/2024 przyjęcia  przedsięwzięcia  do  realizacji  oraz  złożenia  wniosku 
o dofinansowanie pn. Poprawa efektywności energetycznej budynku Szkoły 
Podstawowej przy ulicy Świętej Barbary 45 w Lubawie

VII/42/2024 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 - 2039

VII/43/2024 zmian w budżecie miasta Lubawa na 2024 rok

VII/44/2024 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu z przeznaczeniem na 
realizację  zadania  „Przebudowa ul.  Przemysłowej  w Lubawie  –  budowa 
chodnika”

Obecnych radnych Rady Miasta – 12 wg podpisanej listy obecności.

Lista obecności radnych stanowi
zał. nr 1 do protokołu z sesji

Zaproszenie z porządkiem obrad stanowi
zał. nr 2 do protokołu z sesji

Ad. 1.   Otwarcie, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad.  

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  otworzył  VII  zwyczajną  sesję  Rady  Miasta  Lubawa. 
Przywitał wszystkich radnych, Burmistrza Miasta Lubawa Macieja Radtke, Zastępcę Burmistrza 
Sławomira Jamrożego, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu.
Przewodniczący poprosił radnych o potwierdzenie obecności w systemie eSesja. 
Stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych na ogólny stan 15, co stanowi kworum, przy którym 
Rada może obradować i podejmować uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś zgłasza uwagi do porządku obrad. Uwag nie zgłoszono 
wobec tego przeszedł do jego realizacji.

Porządek obrad VII sesji Rady Miasta Lubawa przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie, stwierdzenie prawomocności i przedstawienie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji.
3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie między sesjami.
4. Podjęcie uchwał w sprawach:
a) powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Iławie 
na kadencję 2024 - 2027,



b) ustalenia wysokości opłat za pobyt dzieci w Żłobku Miejskim w Lubawie „Akademia Maluszka" 
oraz warunków zwolnienia od ponoszenia opłat,
c) zaliczenia dróg na terenie miasta Lubawa do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu,
d) przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji  oraz złożenia wniosku o dofinansowanie pn.  Poprawa 
efektywności  energetycznej  budynku  Szkoły  Podstawowej  przy  ulicy  Świętej  Barbary  45 
w Lubawie,
e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 - 2039,
f) zmian w budżecie miasta Lubawa na 2024 rok,
g) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Iławskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania 
„Przebudowa ul. Przemysłowej w Lubawie – budowa chodnika”.
5. Zapytania w sprawach aktualnych problemów Miasta.
6. Odpowiedzi na zapytania.
7. Zamknięcie obrad.

Ad. 2.   Przyjęcie protokołów z ostatnich sesji.  

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski poinformował,  że  protokół  z  V zwyczajnej  sesji  Rady 
Miasta znajduje się do wglądu w Referacie Organizacyjnym, w Biuletynie Informacji Publicznej 
oraz na eSesji. Następnie zapytał, czy radni mają pytania do tego protokołu.

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji.

Przewodniczący zarządził głosowanie. W wyniku głosowania protokół z V zwyczajnej  sesji został 
przyjęty 12 głosami.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski poinformował, że protokół z VI nadzwyczajnej sesji Rady 
Miasta znajduje się do wglądu w Referacie Organizacyjnym, w Biuletynie Informacji Publicznej 
oraz na eSesji. Następnie zapytał, czy radni mają pytania do tego protokołu.

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji.

Przewodniczący zarządził głosowanie. W wyniku głosowania protokół z VI nadzwyczajnej  sesji 
został przyjęty 12 głosami.

Ad. 3  .     Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie między sesjami.  

Burmistrz Miasta Maciej Radtke przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie od 29 sierpnia 
do 27 września 2024 roku.

Sprawozdanie z działalności Burmistrza
stanowi zał. nr 3 do protokołu z sesji

Sekretarz Miasta Katarzyna Żuchowska przedstawiła sprawozdania z realizacji uchwał podjętych na 
V zwyczajnej oraz VI nadzwyczajnej sesji Rady Miasta Lubawa.

Sprawozdanie z realizacji uchwał 
podjętych na V zwyczajnej sesji 

stanowi zał. nr 3a do protokołu  z sesji



Sprawozdanie z realizacji uchwał 
podjętych na VI nadzwyczajnej sesji 

stanowi zał. nr 3b do protokołu  z sesji

Ad. 4.     Podjęcie uchwał w sprawach:  
a)  powołania  zespołu  ds.  zaopiniowania  kandydatów  na  ławników  do  Sądu  Rejonowego 
w     Iławie na kadencję 2024 - 2027,   

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski odczytał projekt uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  12  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących  się”  podjęła  uchwałę  w sprawie  powołania  zespołu  ds.  zaopiniowania 
kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Iławie na kadencję 2024 – 2027.

Uchwała Nr VII/38/2024
stanowi zał. nr 4 do protokołu z sesji

b)     ustalenia  wysokości  opłat  za  pobyt  dzieci  w  Żłobku  Miejskim  w  Lubawie  „Akademia   
Maluszka" oraz warunków zwolnienia od ponoszenia opłat,

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski poprosił  Wiceprzewodniczącego  Grzegorza  Rolkę 
o odczytanie projektu uchwały.

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  12  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących  się”  podjęła  uchwałę  w  sprawie   ustalenia  wysokości  opłat  za  pobyt  dzieci 
w Żłobku Miejskim w Lubawie „Akademia Maluszka" oraz warunków zwolnienia od ponoszenia 
opłat.

Uchwała Nr VII/39/2024
stanowi zał. nr 5 do protokołu z sesji

c)  zaliczenia  dróg  na  terenie  miasta  Lubawa  do  kategorii  dróg  gminnych  i     ustalenia  ich   
przebiegu,

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski odczytał projekt uchwały.

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  12  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  zaliczenia dróg na terenie miasta Lubawa do 



kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu.

Uchwała Nr VII/40/2024
stanowi zał. nr 6 do protokołu z sesji

d)  przyjęcia  przedsięwzięcia  do  realizacji  oraz  złożenia  wniosku  o  dofinansowanie  pn. 
Poprawa  efektywności  energetycznej  budynku  Szkoły  Podstawowej  przy  ulicy  Świętej 
Barbary 45 w     Lubawie,   

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski poprosił  Wiceprzewodniczącego  Grzegorza  Rolkę 
o odczytanie projektu uchwały.

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  12  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących  się”  podjęła  uchwałę  w  sprawie  przyjęcia  przedsięwzięcia  do  realizacji  oraz 
złożenia  wniosku  o  dofinansowanie  pn.  Poprawa  efektywności  energetycznej  budynku  Szkoły 
Podstawowej przy ulicy Świętej Barbary 45 w Lubawie.

Uchwała Nr VII/41/2024
stanowi zał. nr 7 do protokołu z sesji

e)     zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 - 2039,  

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski odczytał projekt uchwały.

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  12  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę  w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 
lata 2024 – 2039.

Uchwała Nr VII/42/2024
stanowi zał. nr 8 do protokołu z sesji

f)     zmian w budżecie miasta Lubawa na 2024 rok,  

Przewodniczący  Rady  Jerzy  Brodowski  poprosił  Wiceprzewodniczącego  Grzegorza  Rolkę 
o odczytanie projektu uchwały.

Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  12  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących się” podjęła uchwałę w sprawie  zmian w budżecie miasta Lubawa na 2024 rok.



Uchwała Nr VII/43/2024
stanowi zał. nr 9 do protokołu z sesji

g)     udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi  Iławskiemu  z  przeznaczeniem  na  realizację   
zadania „Przebudowa ul. Przemysłowej w Lubawie – budowa chodnika”. 

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski odczytał projekt uchwały.

Radni nie zgłosili pytań do uchwały.

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski zarządził głosowanie. 

W  wyniku  głosowania  Rada  12  głosami  „za”  przy  0  głosach  „przeciw”  i  0  głosach 
„wstrzymujących  się”  podjęła  uchwałę  w sprawie  udzielenia  pomocy  finansowej  Powiatowi 
Iławskiemu z przeznaczeniem na realizację zadania „Przebudowa ul. Przemysłowej w Lubawie – 
budowa chodnika”. 

Uchwała Nr VII/44/2024
stanowi zał. nr 10 do protokołu z sesji

Ad.  5.  Zapytania  w  sprawach  aktualnych  problemów  Miasta.  /    Ad.  6  .     Odpowiedzi  na   
zapytania.

Przewodniczący Rady zaprosił radnych do zadawania pytań w sprawach aktualnych problemów 
miasta. Radni nie mieli pytań. 

Ad. 7  .   Zamknięcie obrad.  

Przewodniczący Rady Jerzy Brodowski stwierdził, że w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
VII  zwyczajna  sesja  Rady  Miasta  Lubawa  dobiegła  końca  i podziękował  wszystkim za  udział 
w obradach. 

Imienny wykaz głosowania radnych 
stanowi zał. nr  11 do protokołu z sesji

 Przewodniczący Rady 

     Jerzy Brodowski

Protokołowała
Joanna Szczepanek


